
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 15. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 177
Ministeren bedes redegøre for, hvordan de besparelser, der skyldes Statens
Indkøbsprogram, Genopretningspakken og Analyse om øget anvendelse af IT
– i praksis håndteres på uddannelserne, herunder om uddannelserne reelt set
har effektiviseret på disse områder, eller om uddannelserne blot oplever det
som rene besparelser/nedskæringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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